
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.754.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus zgłosił następujące 

wnioski i zapytania: 

1) Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie organizacji ruchu na ul. Goldhamera (na wysokości PWSZ). 
Ponieważ na pasie, który prowadzi w stronę ul. ks. Romana Sitko został stworzony parking i pojazdy, 
które jadą w tamtą stronę zjeżdżają na przeciwległy pas, co powoduje, że w tym samym momencie 
na jednym pasie znajdują się pojazdy jadące w kierunku ul. Mickiewicza, i w kierunku ul. Romana 
Sitko. 
2) W nawiązaniu do informacji, które padły na jednej z komisji, że do Pana Prezydenta wpłynęło 
pismo z Zarządu Spółki MPK, które informuje, iż niezbędne są środki dodatkowe - prócz tych, które 
zostały wpisane w budżecie - w wysokości ok. 4 mln zł, aby firma mogła istnieć. „Wszyscy 
wiedzieliśmy - przyjmując ten budżet na ten rok - że te środki tam zapisane są niewystarczające, 
wiadomo było jak to się skończy. Artykułowaliśmy tutaj na tej sali, że to jest sytuacja po prostu 
niezdrowa, ponieważ wiemy z góry, że tych pieniędzy jest za mało a przyjmujemy nieodpowiedni 
budżet.”  
Radny chce znać odpowiedzi na pytania:  
- Czy w budżecie GMT są środki (te 4 mln) na utrzymanie MPK? „Ponieważ umowa jest tylko do końca 
czerwca i od 1 lipca możemy się znaleźć w takiej sytuacji, że nie będzie finansowania na komunikację i 
nie będą jeździć autobusy a pracownicy nie dostaną wynagrodzeń.”  
- Jeśli tych środków nie ma, to jaka jest sytuacja alternatywna i co się stanie z MPK w mieście? 
3)  W temacie PONON-u i ogrzewalni radny poprosił o informacje: 
- ile rocznie przyjmowane jest osób w tych placówkach? (wystarczy źródło z 2022 roku)  
- czy to prawda, że w PONON-ie przyjmowane są również osoby trzeźwe? 
„Mamy tutaj sprzeczne informacje, że punkt opieki obsługuje również osoby trzeźwe, co samo w sobie 
jest dosyć dziwnym, ponieważ to jest Punkt Opieki nad Osobami Nietrzeźwymi więc nie wiem czemu 
miałby obsługiwać osoby, które nie są pod wpływem alkoholu.”  
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